

MIKE TOYE

Executive Director | Directeur
général

Co-operatives and Mutuels
Canada | Coopératives et
mutuelles Canada



Mike Toye is the Executive Director of Co-operatives and Mutuels Canada (CMC), the national body representing Canada's co-operatives and mutuels.

Advocating for more democratic, inclusive and sustainable economies has been the consistent theme throughout his career in the social economy, community economic development and the co-operative and mutual sectors. He is co-editor of *Community Economic Development: Building for Social Change* and the author of numerous articles and reports. Mike's track record includes national association management, consulting, policy analysis, lecturing, and research. Bilingual in English and French, he resides in the traditional territory of the Wabanaki Nation in south central Québec.

Mike Toye est directeur général de Coopératives et mutuelles Canada (CMC), l'organisme national qui représente les coopératives et mutuelles du Canada.

La défense d'économies plus démocratiques, inclusives et durables a été un thème récurrent tout au long de sa carrière dans l'économie sociale, le développement économique communautaire et les secteurs coopératif et mutualiste. Il est corédacteur de *Community Economic Development: Building for Social Change* et auteur de nombreux articles et rapports. Mike a notamment travaillé en gestion d'associations nationales, en consultation, en analyse de politiques, en conférences et en recherche. Bilingue anglais-français, il réside sur le territoire traditionnel de la Nation Wabanaki, dans le centre-sud du Québec.